
Glasilo Őrség - Őrségi hírlap

julij 2008, letnik IX, št. 25 IX. Évfolyam, 25, szám, 2008.július

ISKRENE ČESTITKE 
OB PRAZNIKU OBČINE

A KÖZSÉGI ÜNNEP 
ALKALMÁBÓL GRATULÁLUNK

Vsebina:
dogodki v občini 
dejavnosti društev

sklep
program prireditev

1



Glasilo Őrség - Őrségi hírlap
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INFORMATIVNO " GLASILO ŐRSÉG -  ŐRSÉGI HÍRLAP " TÁJÉKOZTATÓ

Izdaja občina Hodoš -  Hodos község jelenteti meg 
Naslov uredništva - a szerkeztőség címe:
Glasilo Őrség —  Őrségi Hírlap, Hodoš št. 52, 9205 Hodoš —  Hodos 
Grafična podoba in tisk -  grafikai alakja és a nyomtatása: M. A. M. d.o.o. 
Celje, Puconci 373
Naklada-példányszáma: 250 izvodov-példány

Uredniški odbor-szerkeztőség:
Ludvik Orban, odgovorni urednik
Rozalija Totić, pomočnik urednika
Novak Császár Jolán,           lektorka 
Liljana Gal, lektorka
Dušan Orban, računalniška obdelava

- felelős szerkeztő 
- szerkesztő helyettes 
- lektor 
- lektor
-technikai szerkeztő

Glasilo je  vpisano v register javnih glasil pod zaporedno številko 485.
Glasilo ni naprodaj, prejme pa ga vsako gospodinjstvo v občini Hodoš brezplačno.

A hírlap nem vásárolható meg. Hodos község minden háztartása ingyenesen kapja kézhez.
Telefon: 00386 (02) 559-80-21, Fax: 00386 (02) 559-80-20, e-mail: obcina-hodos-kozseg@siol.net
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Spoštovane bralke in bralci, drage občanke 
in občani!

Praznična izdaja glasila, tik pred praznovanjem 
9. občinskega praznika občine Hodoš, prinaša 
informacije o dogodkih od izida zadnje številke. 
Želimo vam podrobneje opisati aktivnosti v tem 
obdobju.
Nikakor nočem pokvariti prazničnega vzdušja, 
vendar pa kot župan te občine ne morem mimo 
tega, da ne bi nekaj vrstic namenil tudi 
problemom, s katerim se srečujemo v občini. 
Sem spada v prvi vrsti medsebojno sodelovanje 
z ožjim vodstvom Nogometnega kluba. Pred leti 
smo se še lahko hvalili, danes je ravno obratno. 
Enostransko me osebno odvračajo in predsednik 
pride samo takrat, ko potrebuje sredstva ali 
drugo. V letošnjem letu so me le enkrat povabili 
na sejo upravnega odbora, nakar so to tudi 
preklicali. Posamezniki mi očitajo, da 
nasprotujem klubu, vendar pa sem na letošnjem 
zboru kluba predlagal, d a  je  potrebno razmišljati 
o dodatnih parcelah za novo in sodobno igrišče 
in slačilnico. Blizu dvajset let niso mogli urediti 
lastništva nogometnega igrišča, medtem, ko je 
meni uspelo in več ni potrebno vsako leto 
nekoga prositi, naj dovoli uporabo travnika za 
šport. Razširjajo govorice, da bom dal igrišče 
preorati. Tega se jim  ni potrebno bati, saj nisem 
tako pokvarjen kot tisti, ki to govorijo. Na 
takšen način žal ne morem pomagati po svojih 
močeh pri njihovem nadaljnjem delu. Tudi 
sofinanciranje športa v občini poteka tekoče v 
skladu z določenimi sredstvi v postavki 
proračuna in pogoji javnega razpisa. 
Občinskemu svetu sem predlagal, da bi v 
letošnjem letu Zlato plaketo podelili 
nogometnemu klubu, saj so dosegli doslej 
najvišjo uvrstitev, drugo mesto na lestvici v 
sezoni 2007/2008 v prvi Medobčinski ligi 
Murska Sobota. Ta predlog so članica in člani 
občinskega sveta podprli, saj so priznanje 
zaslužili predvsem trener in igralci. Že večkrat 
sem opozarjal vse porabnike občinskih 
proračunskih sredstev, da je pri uporabi javnih 
sredstev potrebno upoštevati pogoje javnega 
naročila male vrednosti. V nasprotnem primeru, 
če se ugotovi nepravilnost, se sredstva morajo 
vrniti. To pa posamezniki razlagajo tako, češ da 
prepovedujem nabavo blaga v domači trgovini,

kar pa seveda ne drži, gre le za to, da je 
postopek treba voditi v skladu z Zakonom.
Tudi pri delovanju vrtca Hodoš so težave. Po 
sprejetju zaključnega računa za 2007 in pred 
samim sprejetjem letošnjega proračuna smo 
prejeli zahtevek od ravnateljice šole, da jim za 
lansko leto primanjkuje 11.565,06 EUR. 
Obenem v svojem dopisu prizna, da nas ni 
sproti obveščala o njihovih finančnih težavah in 
do danes ni predlagala povišanja ekonomske 
cene, kar za občino pomeni pravno podlago za 
financiranje.
Da pa Vam ne bi poročal le o negativnih 
dogodkih, namenjam nekaj vrstic za upravičeno 
praznovanje letošnjega občinskega praznika. Na 
prvem mestu naj omenim, da smo 2. julija 
skupaj z Evangeličansko občino podpisali 
pogodbo z Ministrstvom za delo, družino in 
socialne zadeve o gradnji doma starejših 
občanov na Hodošu. Po predvidenem 
terminskem planu je letos treba pridobiti 
potrebno dokumentacijo in izbrati izvajalca. 
Gradnjo bi lahko začeli takoj po novem letu, 
odvisno od vremenskih pogojev, čas izgradnje 
pa bi naj trajal 12-15 mesecev.
Tretjega julija smo na podlagi javnega razpisa 
izbrali izvajalca del za 2008/2009, nadaljevanje 
projekta rekonstrukcije ceste z ulično 
razsvetljavo in pločniki v naselju Hodoš. 
Najugodnejši ponudnik je bil SGP Pomgrad iz 
Murske Sobote v višini 607.017,57 EUR. Tudi 
vaško-gasilski dom na Krplivniku smo uspeli 
zgraditi tako daleč, da ga bomo v soboto 19. 
julija uradno predali svojemu namenu. Z 
zaposlitvijo dodatne delavke smo rešili domsko 
oskrbo občanke, ki je bila nujno potrebna tuje 
pomoči. Z isto delavko smo odprli vrata 
mladinskega doma in na ta način je vedno večje 
zanimanje za uporabo tega objekta.. Dodatno 
ponudbo smo povečali z izoblikovanjem pešpoti 
do turistične znamenitosti Pityerszer v naselju 
Szalafő. V organizaciji gospoda Ernesta 
Branšbergerja je 20. junija potekala likovna 
kolonija v mladinskem domu. Slike tega 
srečanja bomo razstavili na svečani seji 
občinskega sveta, po razstavi pa bodo krasile 
prostore v lasti občine.
V preteklih letih smo načrtno izgrajevali 
infrastrukturo, kar je osnova za boljše in lepše 
življenje v naši občini. V bodoče bomo lahko
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več vlagali za izboljšanje pogojev za prosti čas. 
K izvedbi mojega programa so od samega 
začetka ves čas pripomogli člani občinskega 
sveta. Za njihovo konstruktivno delo, katerega 
edini cilj je  razvoj občine, se jim  zahvaljujem z 
željo, da bi tako ostalo tudi v prihodnje, saj smo 
lahko le z enotnim delom še uspešnejši.
Letos sem dočakal svoj osebni praznik, na 
katerega sem povabil številne prijatelje, 
sorodnike in tudi vse občanke in občane. 
Iskrena hvala vsem, ki ste se odzvali mojemu 
povabilu in ste s svojo prisotnostjo počastili 
mojega Abrahama.
Že večkrat sem Vas javno pozival, da bi tako 
predstavniki društev, kakor tudi posamezniki 
morali bolj aktivno sodelovati pri izdaji glasila. 
Tako bi ta bil vsebinsko bogatejši, bolj zanimiv 
in tudi dogodki primemo arhivirani. Žal 
ugotavljam, da nas je vedno manj, ki s svojimi 
prispevki obogatimo glasilo Őrség. Vsem 
sodelujočim pa se ob tej priložnosti iskreno 
zahvaljujem za njihovo zavzetost.

Ob praznovanju 9. občinskega praznika Vam 
čestitam in želim, da bi bile poletne počitnice in 
letni dopusti prijetni!

Ludvik ORBAN, župan

Tisztelt olvasóink, kedves polgárok!

Hodos Község, kilencedik községi ünnepe előtti 
ünnepi számunkban, az események részletes 
ismertetésével, beszámolunk a lapunk legutóbbi 
számának megjelenése óta eltelt időszakban 
történt eseményekről.
Semmiképpen sem szeretnék ünneprontó lenni, 
a község polgármestereként viszont 
kötelességem röviden szólni a községünkben 
felmerülő nehézségekről is. Ezek közé sorolható 
mindenekelőtt a labdarúgó klub szűkebb 
vezetésével való szorosan együttműködés 
kérdése. Evekkel ezelőtt nagyon jó  volt ez a 
viszony, napjainkra sajnos megváltoztak a 
dolgok. Egyoldalúan elutasítják személyemet, 
az elnök csak akkor keres meg, ha támogatásra 
vagy segítségre van szüksége. Az idén 
mindössze egyszer hívtak meg az 
igazgatóbizottság ülésére, aztán ezt is 
visszavonták. Egyesek azt vetik a szememre,

hogy ellenséges vagyok a klubbal szemben, 
noha a klub idei közgyűlésén is javasoltam, 
hogy új és korszerű pályához, illetve öltözőhöz 
kell területet biztosítani. Majd húsz évig nem 
sikerült rendezni a sportpálya tulajdonjogi 
viszonyait, most nekem sikerült, így nem kell 
évente kéregetni valakit, engedélyezze a 
labdarúgást a rétjén. Azt terjesztik, hogy fel 
akarom szántatni a pályát. Ettől senkinek sem 
kell tartania, az ilyen beszéd azokat minősíti, 
akik terjesztik. Ily módon azonban nem áll 
módomban kellőképpen támogatni
tevékenységüket. Községünkben a sport 
finanszírozása a költségvetési tételek és a 
pályázati feltételek alapján történik. Ennek 
ellenére javaslatot tettem a Községi Tanácsnak, 
hogy az idén, a labdarúgó klub vegye át a 
község arany plakettjét, amit eredményei 
alapján -  fennállása óta a legmagasabb 
helyezést érte el, vagyis a 2007-/2008-as 
idényben, második lett a muraszombati első 
községközi ligában. A községi tanácstagok 
támogatták a javaslatot, az elismerést elsősorban 
az edző és a játékosok érdemelték ki. Már 
többször figyelmeztettem a községi 
költségvetési fogyasztókat, hogy a források 
felhasználása során, a kis értékű közbeszerzés 
rendszere szerint kell eljárni. Ellenkező esetben 
-  amennyiben szabálytalanság merül fel -  a már 
megítélt támogatást vissza kell adni. Egyesek 
ezt úgy értelmezik, hogy megtiltottam a helyi 
üzletben történő beszerzéseket. Pedig csak azt 
követelem, hogy a törvényes előírások szerint 
járjanak el.
A hodosi óvoda működésében is gondok 
vannak. A 2007-es évi zárszámadás után, illetve 
közvetlenül az idei költségvetés elfogadása előtt 
kaptunk egy beadványt az iskola 
igazgatónőjétől, miszerint a tavalyi évben 
11.565,06 EUR hiányuk volt. Beadványában 
ugyanakkor elismeri, hogy nem tájékoztatott 
bennünket folyamatosan a pénzügyi 
gondjaikról, és hogy a mai napig nem 
terjesztette be a községi támogatás jogi alapjait 
képező, az ellátás gazdasági díjának emelését.
De hogy ne csak a negatív eseményekről 
szóljak, álljon itt néhány sor arról, miért van 
okunk ünnepelni a községi ünnep kapcsán. 
Mindenekelőtt azért, mert július 2-án, az 
evangélikus községgel együtt írtuk alá a Család-
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és Szociális Ügyi Minisztériummal a hodosi 
idősek otthona építéséről szóló szerződést. Az 
ütemterv szerint az idén beszerezzük a 
szükséges dokumentációt, és kiválasztjuk a 
kivitelezőt. Az időjárási viszonyok 
függvényében, azonnal újév után megindulhat 
az építkezés, amely a tervek szerint 12-15 
hónapig tart.
Július 3-án, közbeszerzési pályázat alapján 
választottuk ki a Hodos településen keresztül 
vezető út felújítását végző, valamint a 
közvilágítást és a járdákat kialakító kivitelezőt a 
2008/2009-es időszakra. A legkedvezőbb 
607.017,57 EUR értékű ajánlatot, a 
muraszombati SGP Pomgrad tette. A 
kapornaki tűzoltó- és falu otthon építésével is 
eljutottunk odáig, hogy július 19-én, szombaton, 
hivatalosan is átadjuk azt rendeltetésének. Egy 
személy alkalmazásával sikerült megoldanunk 
egy ápolásra szoruló személy házi ellátását. 
Ugyanaz a személy segítségével megnyitottuk 
az ifjúsági központ kapuit, így a létesítmény 
iránt egyre nagyobb érdeklődés mutatkozik. A 
kínálatot a szalafői Pityerszer népi építészeti 
együtteshez vezető gyalogút kialakításával 
bővítettük. Ernest Branšberger szervezésében, 
június 20-ától az ifjúsági központban ifjúsági 
művésztelep zajlott, amelynek alkotásait 
bemutatjuk a Községi Tanács ünnepi díszülése 
kapcsán, majd pedig a község tulajdonában lévő 
helyiségekben kapnak helyet.
Az elmúlt években tervszerűen fejlesztettük az 
infrastruktúrát, ami községünkben jobb és szebb 
életfeltételeket biztosít. A jövőben több forrást 
tudunk szentelni a szabadidő eltöltését biztosító 
feltételek javítására. Programom
megvalósításában, a kezdetektől fogva 
segítettek a Községi Tanács tagjai. Szeretnék 
köszönetet mondani nekik a községünk 
fejlesztését szem előtt tartó, építő munkájukért, 
és kívánok, így legyen ez a jövőben is, hiszen az 
összefogás mindig sikerhez vezet.
Idén megértem személyes ünnepemet, amelyet 
számos barátommal, rokonommal, valamint a 
község polgáraival együtt ünnepeltem. Őszinte 
köszönetet mondok mindazoknak, akik 
elfogadták meghívásomat, és jelenlétükkel 
megtisztelték ötvenedik születésnapomat.
Már többször kértem Önöket, hogy mind az 
egyesületek képviselői, mind az egyének is,

aktívabban vegyenek részt lapunk 
szerkesztésében, mert hiszen ez ily módon 
egyrészt tartalmilag sokkal gazdagabb lesz, 
másrészt megfelelően megörökítjük községünk 
eseményeit. Sajnálattal kell megállapítanom, 
hogy egyre kevesebben vagyunk, akik 
írásainkkal gazdagítjuk az Őrség lapot. 
Azoknak, akik írnak, pedig köszönöm odaadó 
munkáját.

A 9. községi ünnep kapcsán mindenkinek 
gratulálok, és kívánom, töltsék kellemesen a 
szünidőt és a nyári szabadságot!

Ludvik ORBAN, polgármester

Drage občanke, cenjeni občani!

Začel se je čas zasluženih dopustov in 9. 
občinski praznik Občine Hodoš. Z otvoritvijo 
sejma Őrség v mesecu juniju so se uradno 
pričeli tudi naši dnevi.
18. julija bo sledila svečana seja Občinskega 
sveta in 19. julija slavnostna otvoritev vaško 
gasilskega doma na Krplivniku. Podrobnejši 
program je objavljen v nadaljevanju našega 
glasila.
Delo svetnikov in občinske uprave:
Občinski svet se je v letošnjem letu sestal 
štirikrat, od tega enkrat na izredni seji, na kateri 
so pooblastili župana za podpis pogodbe o 
združevanju sredstev za izgradnjo sistema 
dolgoročne oskrbe prebivalstva z neoporečno 
pitno vodo na območju občin Goričkega in 
Ravenskega.
Na junijski seji so potrdili dobitnike občinskih 
priznanj, sprejeli Sklep o višini najemnine za 
občinske prostore, kateri je  objavljen tudi v tej 
številki glasila, Sklep o pogojih za pridobitev 
plakatnih mest in kot vedno so obravnavali tudi 
prošnje. O izgradnji pomurskega vodovoda ste 
že verjetno veliko slišali, saj je bilo zadnje čase 
o tem precej razprav. Pomurski vodovod je 
razdeljen na podsisteme A, B in C in Gorički 
del spada v sistem B. Za našo občino je v 
idejnem projektu zajeta povezava od Hodoša do 
Šalovske meje. Naknadno smo se z županom 
Občine Šalovci dogovorili, da se poveže
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primami vod Domanjševci - Krplivnik, zaradi 
boljše kvalitete pitne vode. Na regijskem svetu 
župani ugotavljajo, da je sredstev za izgradnjo 
pomurskega vodovoda v državnem proračunu 
absolutno premalo. Na zadnjem sestanku, ki je 
potekal v Odrancih so pomurski župani z 
dopisom zahtevali, da pride na naslednjo sejo 
Sveta regije tudi minister. Namreč iz leta 2005 
je podpisana krovna pogodba od katere župani 
ne odstopajo in še vedno velja. Občine 
financirajo delež v višini do 10 % kar še vedno 
drži, vendar je poleg tega potrebno plačati tudi 
DDV in pride do 30 %, za kar se še dogovarjajo 
na kakšen način bi bili opravičeni vračila.
Takoj v začetku leta smo začeli intenzivno 
delati pri vaško gasilskem domu na Krplivniku, 
da ga bomo lahko sedaj predali svojemu 
namenu. Javni delavci redno skrbijo za urejeno 
okolje, kosijo travo, pobirajo odpadke, pomagali 
so tudi pri gradnji vaškega doma na 
Krplivniku... Tudi mladinski dom nismo 
zanemarili. Za ta namen imamo zaposleno 
osebo, ki redno skrbi za objekt in okolico ter 
sprejema turiste, ki jih je vedno več.
V mesecu aprilu smo izvedli čistilno akcijo. 
Nabralo se je precej odpadkov, če ravno ni bilo 
dosti pobiralcev. Skupaj z Saubermacher & 
Komunala smo izvedli tudi odvoz nevarnih in 
kosovnih odpadkov. Tudi spomladanski tehnični 
pregledi traktorjev in priklopnikov so že za 
nami. Zbirali smo tudi prijave za javni razpis 
rekonstrukcija LC s pločniki in ulično 
razsvetljavo, ki je bil objavljen na portalu javnih 
naročil do 3. julija. Takoj v začetku julija smo 
organizirali izlet na Slovaško za naše 
upokojence in občane, ki so želeli iti. Sedaj se 
aktivno pripravljamo na občinski praznik.

Vsem občankam in občanom želim, da bi letne 
dopuste izkoristili čim prijetneje in ob tem vsaj 
malo pozabili na vsakodnevne težave in delo.

Lidija SEVER
Tisztelt polgárok!

Beköszöntöttek a megérdemelt nyári 
szabadságok, egyúttal pedig Hodos Község 9. 
ünnepének ideje. Az Őrségi Vásár júniusi 
megnyitójával, hivatalosan megkezdődtek 
községünk napjai is.

A Községi Tanács július 18-án tartja ünnepi 
díszülését, július 19-én ünnepélyes keretek 
között adják át rendeltetésének a kapornaki 
tűzoltó- és faluotthont. A részletes programot 
lapunk folytatásában találják.
A tanácstagok és a községi hivatal munkája:
A Községi Tanács, az idén, négy ülést tartott, 
ebből egy rendkívülit, amelyen a polgármestert 
felhatalmazták annak a szerződésnek az 
aláírására, amely alapján megépül a goričkoi és 
a ravenskói rész térségében lévő 
önkormányzatok lakosságát minőségi ivóvízzel 
hosszú távon ellátó rendszer.
A júniusi ülésen jóváhagyták a községi 
elismerések kiosztását, elfogadták a községháza 
helyiségei bérleti díjáról szóló határozatot, 
amelyet kiadványunkban tesszük közzé, a 
plakátozásról szóló határozatot, és 
természetesen, megvitatták a szokásos 
beadványokat is. A muravidéki vízvezeték 
kiépítéséről bizonyára már önök is sokat 
hallottak, hiszen az utóbbi időben, számos vita 
folyt erről. A muravidéki vízvezeték három, A, 
B és C alrendszerből tevődik össze, a goričkoi 
rész a B rendszerhez tartozik. Községünk 
esetében, a tervek a Hodostól a Šalovci 
határvonalig vezető részt tartalmazzák. Šalovci 
Község polgármesterével, utólagosan 
megállapodtunk, hogy a minőségi ivóvíz 
biztosítása érdekében, összekapcsoljuk a 
Domonkosfa-Kapornak fővezetéket. A 
polgármesterek, a regionális tanács ülésén 
megállapították, hogy az országos 
költségvetésben túl kevés forrást biztosítanak a 
muravidéki vízvezeték kiépítéséhez. A 
legutóbbi, Odrancin tartott ülésen, a 
polgármesterek írásban követelték, hogy a 
regionális tanács következő ülésén, jelenjen 
meg maga az illetékes tárca vezetője is. A 
polgármesterek ugyanis 2005-ben aláírták a 
máig hatályos keretszerződést, és ettől nem 
tágítanak. A szerződés szerint, a szükséges 
források 10 százalékát az önkormányzatok 
biztosítják, ehhez jön viszont az áfa, ezzel pedig 
már 30 % az önrész. Tárgyalások folynak azt 
illetően, hogyan lehet megoldani ezt a kérdést. 
Még az év elején, intenzív munkába kezdtünk a 
kapornaki tűzoltó- és faluotthonnál, így 
hamarosan átadhatjuk rendeltetésének. A 
közmunkások rendszeresen gondozzák a
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környezetet, füvet kaszálnak, szemetet 
gyűjtenek, és segítettek a kapornaki faluotthon 
építésénél is... Az ifjúsági központot sem 
hanyagoltuk el. Alkalmaztunk egy személyt, aki 
rendszeresen gondozza a létesítményt és 
környékét, valamint fogadja az egyre nagyobb 
számban érkező turistákat is.
Áprilisban tisztítóakciót szerveztünk. Noha nem 
sokan szedték a szemetet, mégis sok hulladék 
gyűlt össze. A Saubermacher&Komunala 
vállalattal közösen szerveztük meg a veszélyes 
hulladékok elszállítását és a lomtalanítást. 
Úgyszintén lezajlott a traktorok és a pótkocsik 
műszaki vizsgálata is. Gyűjtöttük a pályázatokat 
a helyi utak mentén kiépítendő járdákkal és 
közvilágítással kapcsolatos, a közbeszerzések 
portálján, július 3-án közzétett kiírásra is. 
Nyugdíjasaink és a kirándulások szerelmesei 
számára, még július elején megszerveztük a 
felvidéki kirándulást. Most pedig minden 
erőnkkel, a községi ünnepi rendezvényekre 
készülünk.

Községünk minden lakójának kívánom, töltsék 
kellemesen a nyári szabadságot, és legalább egy 
kis időre feledjék el a mindennapi munkát és a 
nehézségeket.

Lidija SEVER

NEMZETI ÜNNEP HODOSON

Már hagyományosan az idei évben is 
megemlékeztünk az 1848-as forradalom 
eszmeiről. Március 8-án este kezdődött a 
Nemzeti ünnep tiszteletére megrendezett 
központi községi rendezvény a hodosi 
Müvelődési otthon termében. A jelenlévőket, a 
meghívott vendégeket és a szép számban 
egybegyült hazai közönséget a két himnusz után 
Orban Mateja köszöntötte, majd átadta a szót az 
ünnepi szónoknak, Hodos Község MNÖK 
Tanácsa elnökének Totić Rozálijának.
A műsor további részében a helybeli Őrség 
Művelődési Egyesület népdalköre lépett 
szinpadra amely Anduska Jánosné lelkes és 
szakszerű vezetésével minden esztendőben 
nélkülözhetetlen résztvevője ünnepi 
rendezvényünknek. Majd két ígéretes helyi

fiatal, Tamasko Denis és Bunderla Boris a 
pártosfalvi KAI tanulói tették szavalatukkal 
emeltebbé ünnepi műsorunkat. Ebből az 
alkalomból egy kiállítással is gazdagodott 
ünnepünk. Az 1848-as forradalmi események 
egyik legnagyobb eredményének tekinthető, 
hogy közvetlenül március 15-e után megalakult 
az első felelős magyar kormány. A kiállítással a 
kormány miniszterelnöke, gróf Batthyány Lajos 
életére és munkásságára emlékeztünk, aki 
születésének tavaly ünnepeltük 150. 
évfordulóját. A műsor további részében a 
székesfehérvári Nyugdíjas Klub lépett 
színpadra. A műsor keretében Gruming 
Ferencné nótákat énekelt, az egyesület énekkara 
pedig 1848-as dalokat adot elő. A műsor 
keretében Prepszent János Petőfi-verset szavalt. 
A műsort a Vas megyéből érkező Kemenesalja 
Néptáncegyüttes zárta. A megye egyik legjobb 
együttesének számító csoport 1972 óta 
folyamatosan működik. Ezúttal két 
koreográfiával örvendeztek meg bennünket. Az 
ünnepi műsort követően a vendégek a 
Művelődési otthonnal szemben található kopjafa 
mellé helyezték el a kegyelet koszorúit.

Kapornaki találkozó

Június 27-én pénteken délután már 
hagyományosan megtartottuk a Kapornaki 
találkozót. Az idei évben ÉLŐ 
NÉPMŰVÉSZET a hodosi Őrség Művelődési 
Egyesület hímzőszakkörének kiállítása és 
bemutatója volt. A vendégeket és a közönséget 
Gönc László, a MNMI igazgatója üdvözölte. A 
kiállítást Beszprémi Józsefné, a díszítőművészet 
mestere nyitotta meg. A kiállításon 
közreműködöt Horvát Margit, népi iparművész 
és bemutatta eredeti hetési hímzéseit. A 
kulturális programban közreműködött a zsitkóci 
Gyöngyvirág ME népdalköre és a hodosi Őrség 
ME népdalköre. A programot egy közös 
csokorral zárták. A kiállítás péntektől 
vasárnapig volt megtekinthető. A szépszámú 
közönség a késő esti órákig szórakozott az 
udvaron, de sajnos a már szokásos eső elzavarta 
az ottlévőket.

Jošar Erika

7



Glasilo Őrség - Őrségi hírlap

USPEH, KI SE GA BOMO ŠE DOLGO 
SPOMINJALI

Konec tekmovalne sezone 2007/2008 v 1. 
Medobčinski nogometni ligi Murska Sobota. 
Konec, kot si ga lahko le želimo, a vendar 
upravičeno saj je po prikazanih igrah to NK 
Hodoš popolnoma zaslužil. Ekipa je na čelu s 
trenerjem Kutoš Valterjem dosegla 
najodmevnejši uspeh v zgodovini kluba, to je 2. 
mesto. V spomladanskem delu prvenstva je do 
tega cilja klub prispel z bilanco 7 zmag, 2 
remija in 2 poraza. Le za las je manjkalo, da bi 
dosegli najvišji vrh, a kljub vsemu je  za klub, ki 
bo prihodnje leto slavil 25 let obstoja, nekaj 
izjemnega. Prvo mesto je dosegla ekipa NK 
Bogojine, ki je osvojila 48 točk in na drugem 
mestu ekipa NK Hodoš z 47 točkami. Napeto je 
bilo vse do zadnjega kroga. Prav v zadnjem 
krogu je naša ekipa z zmago nad do takrat prvo 
uvrščeno NK Serdico dosegla ta prestižen uspeh 
in ekipo Serdice porinila na 3. mesto. Ekipa NK 
Bogojine pa ni izpustila priložnosti, da v 
Radencih z zmago proti NK Slatina izbori 1. 
mesto.
Ne glede na vse to se klub že pripravlja na 
naslednjo sezono, so pa tudi namigovanja, d a  je 
tudi možnost kvalifikacij za vstop v Pomursko 
ligo, kar je pa seveda odvisno od mnogih drugih 
okoliščin in razpletov, ki so povezani z 3. SNL 
in PNE. Kvalifikacije bi pomenile, da bi v dveh 
tekmah s predstavnikom iz Lendavske 
medobčinske nogometne zveze poskušali doseči 
še bolj zgodovinski dogodek, to je uvrstitev v 
PNL (Pomurska nogometna liga).
Zdaj, ko je prvenstvo končano, je  velika naloga 
tudi na samem vodstvu, ki bo moralo zagotoviti 
kadrovsko popolnitev in konstituirati vrste v 
članski in mladinski ekipi. Zdaj bo tudi čas 
prestopov in bo potrebno urediti statuse 
igralcev. Predvsem je želja vodstva, da v svoje 
vrste pridobi izvrstnega igralca Horvat Mitja, ki 
je bil posojen iz NK Šalovec. Tako bo tudi 
potrebno opraviti razgovore z ostalimi igralci ter 
najti skupne rešitve za uresničitev začrtanih 
ciljev v naslednji sezoni. Upamo, da bo vodstvo 
tudi sedaj pri tem pokazalo dovolj zbranosti in 
modrosti, kar je tudi dokazalo v preteklosti.

V članski ekipi je tudi letos dosežen še en 
pohvale vreden dosežek. Na lestvici "Fair play" 
so dosegli 2. mesto. ČESTITAMO !
Omeniti je tudi potrebno izredno angažiranost 
naših napadalcev, ki po končani tekmovalni 
sezoni zasedajo najvišja mesta na lestvici 
strelcev. Na 6. mestu z 12 goli se nahaja TOTH 
Andrej, 7. mesto pa delita še dva naša igralca in 
sicer ŠKERLAK Dejan in ŠNEPF Goran z 11 
goli. Omenimo še na 16. mestu igralca GORZA 
Marka s 7 goli, ki je obenem igralec obeh 
kategorij in je to za njega lep uspeh. Pri strelcih 
je potrebno dodati po našem mnenju izjemen 
dosežek ŠKERLAK Dejana, ki je vse te zadetke 
dosegel v spomladanskem delu prvenstva, se 
pravi v eni polovici sezone, saj se jesenskega 
dela ni mogel udeležiti zaradi operacijskega 
posega poškodovanega kolena. Ugibajmo, 
spoštovane bralke in bralci, kaj bi bilo šele, če 
bi igral celo sezono ?
Ko smo že omenili tekmovanje v kategorijah, je 
potrebo tudi omeniti dosežke mladinske ekipe, 
ki je letos bila pomlajena z nekaj novimi igralci, 
ki so v glavnem stari od 14-15 let. Zraven 
nekaterih starejših in tistih, ki imajo že izkušnje 
v tekmovanju v tej kategoriji, so naši fantje 
dosegli lep dosežek z uvrstitvijo na 7. mesto od 
11 ekip. Še posebej je bilo uspešno v zadnjih 
treh krogih, ko so fantje nanizali tri zmage brez 
prejetega gola. To seveda daje velika upanja pri 
konstituiranju ekipe v prihodnji sezoni. V 
mladinsko ekipo privablja klub nekaj obetavnih 
novih mladih igralcev. Naloga strokovnega 
vodstva bo pa seveda, da kot po domače 
pravimo "poštima" in sklene vrste v mladinski 
ekipi. V to seveda vodstvo ne dvomi, saj je 
opaziti bistven napredek v mladinski ekipi, ki jo 
strokovno in odgovorno vodi trener mladinske 
ekipe LAINŠČEK Boris. Tudi letos se na 
lestvici najboljših strelcev pojavljajo imena 
igralcev našega kluba in sicer GORZA Marko 
na 4. mestu z doseženimi 18 goli in KOROŠA 
Blaž na 15. mestu z doseženimi 8 zadetki.
Vsi igralci obeh kategorij se sedaj po napornem 
tekmovanju pripravljajo na zaslužen počitek, saj 
so pred vrati šolske počitnice in letni dopusti. 
Zato jim  želimo obilo prijetnih trenutkov in da 
bi se zdravi in spočiti spet videli jeseni, ko bodo 
na vidiku novi izzivi.
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Obenem se ob tej priložnosti vodstvo kluba in 
vsi igralci prisrčno zahvaljujejo vsem 
navijačem, sponzorjem in Občini Hodoš, ki ste 
v preteklosti podprli klub, v upanju na dobro 
sodelovanje tudi v bodoče.

Za konec tega članka pa še navajamo lestvico 
uvrstitve NK Hodoš po kategorijah.

ČLANI
1. Bogojina 22 14 6 2 50:17 48
2. Hodoš 22 14 5 3 54:15 47
3. Serdica KI.Šinko 22 14 4 4 52:23 46
4. ŠNK Bakovci 22 12 4 6 62:34 40
5. Apače 22 11 5 6 50:35 38
6. Goričanka-Aqua 22 9 7 6 39:28 34
7. ŠNK Radgona 22 7 2 13 38:61 23
8. Ljutomer 22 7 1 14 35:37 22
9. Slatina 22 6 3 13 34:63 21
lO.Dokležovje 22 6 2 14 27:56 20
11.Cankova 22 5 3 14 29:61 18
12.Pušča 22 3 6 13 16:56 15

MLADINCI
1. Križevci 18 15 2 1 101:18 47
2. Grad 18 12 3 3 69:31 39
3. Goričanka-Aqua 18 11 2 5 53:31 35
4. ZMG Gančani 18 9 3 6 43:36 30
5. Apače 18 8 2 8 46:39 26
6. Bogojina 18 8 2 8 34:43 26
7. Hodoš 18 7 3 8 43:46 24
8. Cankova 18 3 4 11 22:48 13
9. Šalovci 18 3 2 13 31:88 11
10.Serdica KI.Šinko 18 2 1 15 21:83 7

Rudolf BUNDERLA ml.

Poročilo o aktivnostih v prvem polletju 2008 
PGD Hodoš

Aktivnosti društva se v tem času niso odvijale po 
pričakovanjih. Tako smo 2. maja imeli pregled opreme in 
neke vrste čistilno akcijo, kamor so bili povabljeni vsi 
operativni gasilci ter ostali aktivni gasilci. Delovne akcije 
se je udeležila manj kot tretjina obveščenih, od tega se 
večina niti ni odzvala povabilu ter se opravičila.
Sledil je pregled društva, ki je bil organiziran 10. maja. 
Nastopili so člani, članice ter pionirji iz PGD Hodoš in 
člani PGD Krplivnik. Članice so dosegle 837 točk, člani 
našega društva pa 831 točk. Pionirji so imeli čas izvedbe 
pri vaji z vedrovko 25 sekund, pri štafeti s prenosom vode 
so si pri 2 minutah nabrali 19 negativnih točk.
Članice se po nekaj spremembah v ekipi poskušajo spet 
postaviti na noge, čeprav rezultati niso navdihujoči, 
angažiranost ostaja in upam, da bo kmalu ekipa spet

dosegala boljše rezultate. Tako so se že udeležile 
tekmovanja v Korovcih za Pokal Fuks Grabe, ter 
tekmovanja v Motovilcih, nekaj tekmovanj pa jih še čaka. 
23. in 24. maja se  je odvijal 15. Kongres Gasilske Zveze 
Slovenije, kjer so izvolili novega predsednika. Naš dragi 
sovaščan g. Eöry Ernest pa je prejel plaketo za Častnega 
predsednika. Tega dogodka se je udeležilo tudi 8 gasilcev 
oz. gasilk iz PGD Hodoš ter 1 gasilec iz PGD Krplivnik. 
Čaka nas še Občinsko gasilsko tekmovanje v Krplivniku 
ter nekaj izobraževanj, ki bi jih bilo potrebno opraviti v 
tem letu.
Nismo se še dogovorili za ceno prevoza vode z gasilsko 
cisterno, ki jo bomo sprejeli na naslednjem sestanku 
upravnega odbora. Saj je od zadnjega sprejetja te cene 
preteklo že nekaj časa in preračun iz SIT v EUR ni bil 
realen ob preračunu nastalih stroškov. Se pa vodi 
evidenca o opravljenih storitvah in bodo plačila izvršena 
naknadno.
Vsem skupaj želimo veselo in prijetno poletje.

Gasilski pozdrav, Predsednica PGD Hodoš
Könye Vesna

MEDNARODNI OLDTIMER RELI

V organizaciji društva Oldtimer ABRAHAM se je 25. 
junija začel drugi Oldtimer reli. Medtem ko je lanski 
potekal znotraj Slovenije, med Hodošem in Izolo, je 
letošnji prerasel v mednarodnega: štirje dnevi, štiri 
države, trinajst udeležencev in 327 km prevoženih 
kilometrov.

1. dan: zbirališče in start je bil pri soboškem centru 
Gaber. Ob deseti uri so stari traktorji krenili na svoj 
pohod. Pot je vodila v smeri Bakovci-Dokležovje- 
Ižakovci-Bistrica-Razkrižje, kjer so si prvič 
oddahnili in se pridružili slovenskemu srečanju 
rejniških družin. Nato so nadaljevali proti Hrvaški, 
preko Štrigove in Železne gore do naselja 
Vučetinci, kjer so po 73 kilometrih šli na zaslužen 
počitek tako stara vozila kot njihovi vozniki.

2. dan: vozila so znova krenila na pot ter se preko 
Čakovca in Hodošana, čez mejni prehod Letenye, 
usmerila proti Madžarski. V središču mesta 
Letenye je popotnike pozdravil in z osvežilnimi 
pijačami pričakal župan Béla Halmi. Po uri počitka 
se je pot nadaljevala v smeri Csömyefölde- 
Tormafölde-Mumor. Do mesta Lenti so se že 
peljali s policijsko spremljavo, za kar gre zahvala 
majorju Szabolcsu Soósu, vodji prometnega
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oddelka policijske uprave Lenti. Spet ura počitka, 
nato pa so krenili proti vasi Csesztreg, kjer so 
zahvaljujoč Anikó Végi skupino sprejeli z večerjo. 
Drugi dan se je končal z opravljenimi novimi 90 
kilometri.

3. dan: po zajtrku so spet zabrneli motorji starih 
traktorjev. Po poti Csesztreg-Szatta-Nagyrákos so 
prispeli do mesta Őriszentpéter, kjer jih je župan 
Zoltán Őr pogostil s pijačo in pico. Pot so 
nadaljevali preko naselij Kondorfa, Csörötnek in 
Magyarlak do Monoštra. Pred slovenskim 
konzulatom je konvoj pozdravil mag. Drago Šiftar. 
Po kosilu so Madžarsko zapustili na nekdanjem 
mejnem prehodu Rábafüzes in krenili po Avstriji, 
ter preko Jennesdorfa, po opravljenih 74 kilometrih 
so prišli v Hatzendorf, kjer so tudi prenočili.

4. dan: Hatzendorf-Fehring-Kopfenstein-St.Anna-
Klöck-Bad Radkersburg-Sicheldorf in potem spet 
po Sloveniji, preko Gederovcev do Murske Sobote. 
Za eno uro so postali pred nakupovalnim centrom 
BTC, kjer si je veliko ljudi ogledalo stara vozila. 
Končna postaja je bila v Peskovcih, kamor so po 
opravljenih novih devetdesetih kilometrov, prispeli 
ob 16.15. uri. Člani društva so v čast njihovega 
prihoda organizirali sprejem.

Konvoj je na cesti bila prava atrakcija, saj se je trinajst 
traktorjev vozilo v poldrugi kilometrski koloni z hitrostjo 
18-20 km na uro. Med potjo so postali pri cerkvah in 
drugih znamenitostih. Vsi traktorji so pot prevozili brez 
tehničnih težav. Najstarejše vozilo je ZETOR K25 iz leta 
1952, katerega ponosen lastnik je župan občine Hodoš, 
Ludvik Orban. Z istim oldtimerjem je 14. junija, v 
kategoriji letnikov 1946-1960 dosegel prvo uvrstitev na 
11. Srečanju starodobne tehnike v Jablah pri Ljubljani. Na 
istem srečanju je drugo mesto pripadlo Milivoju 
Milosavljeviću iz Sela, ki je vozil traktor tipa Zadrugar.

Društvo Ljubiteljev Starodobne Tehnike OLDTIMER 
ABRAHAM šteje 128 članov in se ponaša z 250 traktorji 
in raznimi kmetijskimi stroji ter stabilnimi motorji.

NEMZETKÖZI OLDTIMER RALLY

Az Oldtimer "ABRAHAM" egyesület szervezésében 
június 25-én került megrendezésre a második Oldtimer 
rally. Míg a tavalyi túra Hodos és Izola között Szlovénia 
határain belül maradt, úgy az idén már nemzetközi túrává 
nőtte ki magát, 4 nap, 4 ország, 13 résztvevő, és összesen 
327 km távot teljesített.

1. nap: a gyülekező és a start a muraszombati Gaber 
centeméi volt. Az öreg traktorok 10.00 órakor 
elindultak túrájukra. Az útvonal Bakovcin, 
Dokležovjen, Ižakovcin és Bistricán keresztül 
vezetett Razkrižjeig az első pihenőig, ahol az 
örökbefogadott gyerekek és szüleik szlovéniai 
országos találkozójához csatlakoztak. Az út a 
horvátországi Štrigova, Železna Gora, és végül

Vučetinci-ig folytatódott, ahol 73 km-rel a hátuk 
mögött megpihentek az öreg járgányok és 
sofőrjeik.

2. nap: másnap újra nekivágtak, Csáktornyán,
Hodošanon keresztül, Letenyénél lépték át a 
magyar határt. Letenye központjában Halmi Béla 
polgármester köszöntötte, és frissítővel várta a 
megérkező traktorosokat. Egy óra pihenés után 
Csömyefölde, Tormafölde és Mumor irányába 
folytatódott az út. Innen már Lenti városáig rendőri 
felvezető kísérettel vonultak, amiért külön 
köszönet Soós Szabolcs főhadnagynak, a Lenti 
Rendőrkapitányság közlekedésrendészeti
osztályvezetőjének. Egy órás pihenő után, 
Csesztreg felé vették az irányt, ahol Végi Anikó 
jóvoltából vacsorával fogadták a csoportot. A 
második nap újabb 90 km megtett távval zárult.

3. nap: reggeli után újra felbőgtek az öreg traktorok 
motorjai. Az útirány Csesztreg-Szatta-Nagyrákos- 
Őriszentpéter volt. Őriszentpéter város 
polgármestere Őr Zoltán itallal, és pizzával 
vendégelte meg a csapatot. Az út Kondorfa- 
Csörötnek-Magyarlak- Szentgotthárd felé 
folytatódott. A Szlovén Konzulátusnál a konvojt 
mag. Drago Šiftar üdvözölte. Ebéd után 
Rábafüzesnél hagyták el Magyarországot, és 
Ausztriában Jennersdorf érintésével 74 km után 
Hatzendorfban szálltak meg.

4. nap: Hatzendorf-Fehring-Kopfenstein-St.Anna-
Klöck-Bad Radkersburg-Sicheldorf és újra 
Szlovéniában, Gederovci-Muraszombat. A BTC 
előtt egy órán keresztül, bárki megtekinthette a régi 
gépeket. Újabb 90 km hátrahagyva, a végállomás 
Peskovcin volt, ahova 16.15 órakor érkeztek meg, 
és ahol az egyesület tagjai megérkezésük 
tiszteletére fogadást rendeztek.

A konvoj látványosságnak számított az utakon, hiszen a 
13 traktor egymást követve 1,5 km hosszú sort alkotott, és 
óránként 18-20 km-s sebességgel haladt. Útjuk során 
templomokat, nevezetességeket is megtekintettek. 
Valamennyi traktor technikai problémák nélkül teljesítette 
a távot. Köztük a legidősebb, az 1952-es évjáratú ZETOR 
K25, amelynek büszke tulajdonosa Orbán Lajos, Hodos 
község polgármestere. Június 14-én, ugyanezzel az 
oldtimerrel szerezte meg az 1. helyezést a Ljubljana 
melletti, Jablen, a l l .  Régi technika találkozón, az 1946- 
1960-os évjáratúak kategóriájában. A második helyezett 
pedig a Selo-i Milivoj Milosavljević, Zadrugar típusú 
gépével volt.

A "Društvo ljubiteljev starodobne tehnike OLTIMER 
ABRAHAM" egyesület 128 taggal, 250 traktorral, 
mezőgazdasági géppel, és stabil motorokkal 
büszkélkedhet.

Ábrahám Klaudia
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UTRINKI IZ NAŠEGA VRTCA

Šolsko leto se počasi izteka. Z veseljem se 
oziramo na minule dogodke, ki so popestrili naše 
vsakdanje dogajanje v vrtcu.
Otroci se z veseljem pogovarjajo o zanimivih 
dogodkih, ki so jih doživeli v vrtcu Bajansenye.

Zadnji dan v maju smo bili povabljeni v njihov 
vrtec, ker so praznovali dan otroka. Pripravili so 
zelo pestro popoldne za otroke in starše. Tako so 
otroci lahko izbirali med dejavnostmi kot so:

jahanje, poslikava telesa, streljanje z lokom, 
priprava in peka Kürtőskalács-a.

Otroci so bili navdušeni nad dejavnostmi v katere

so se spontano vključevali. Tako straši kot otroci 
so navezali nova poznanstva in s tem poglobili že 
večletno sodelovanje obeh vrtcev.

Skupno druženje smo nadaljevali še istega večera 
ob podiranju mlaja. S kratkim programom smo 
sodelovali v kulturnem programu.

Junija pa smo se, kot vsako leto poprej, odpravili 
na končni izlet. Obiskali smo avstrijski Styrassig 
park, kjer smo si ogledali dinozavre v originalni 
velikosti. Še posebej zanimiva je bila simulacija 
potresa in prihod »pravega« dinozavra.

Ob koncu pa smo si ogledali zanimivo cirkuško

predstavo v Dino hiši. Že malo lačni smo se podali 
proti Beznovcem, kjer smo opravili kosilo. Poleg 
zelo okusnega kosila smo si lahko ogledali kar 
precej domačih in divjih živali. Prijetno druženje 
skozi cel dan nam je ostalo v lepem spominu.

Vzgojitelja 
Bojan Koltaj in Milena Vukan

11



G l a s i l o  Ő r s é g  -  
Őrségi hírlap

n a š i  u p o k o j e n c i  n a
IZL E T U  NA SLOVAŠKEM  

N Y U G D ÍJA SA IN K  A 
SZ L O V Á K IA I KIRÁNDULÁSON

Č IS T IL N A  A K C IJA  
TAVASZI T IS Z T ÍT Ó A K C IÓ
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PRIREDITEV OB DNEVU MARČEVSKE REVOLUCIJE
RENDEZVÉNY A MÁRCIUSI FORRADALOM 

ÉVFORDULÓJA KAPCSÁN

OBISK V OBČINI OSILNICA 
LÁTOGATÁS OSILNICA KÖZSÉGBEN
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Julija Magyar Rene Škaper

Anebella Dajč

Renato Škaper
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Končni izlet v alpskem svetu

V četrtek, 22. maja smo se ob 5. uri zbrali in 
končno odpravili na pot proti Tolminski kotlini. 
Bil sem že poln radovednosti, ker bom prvič 
videl reko Sočo.
Ko smo se pripeljali v Ljubljano, so nam učenci 
že poročali o znamenitostih Ljubljane in o 
zgodovini tega mesta, od Ljubljane do 
Tolminske kotline smo morali prevoziti še 110 
kilometrov. Cesta je  bila zelo slaba, zato so se 
pojavile težave z nekaterimi učenci, saj njihovi 
želodčki niso prenesli tolikšnih ovinkov. Ko 
smo naposled le prispeli v Tolminsko kotlino, 
smo si ogledali mosta na Soči in Sočo. Ostal 
sem brez besed, ker je reka kakor morje, 
odsevala je čudovite barve. Pot smo nadaljevali 
proti Triglavskemu narodnemu parku. Moj 
sošolec Tadej je skoraj padel v reko, ki teče 
skozi Triglavski narodni park, saj so poti zelo 
ozke, poleg tega so še nezavarovane. Poskusili 
smo tudi piti kristalno čisto vodo. Bila je kakor 
solza, mislim da še bolj čista kakor v trgovini. 
Nekaj pa mi vendarle ni bilo všeč: na vrh smo 
morali iti peš, kjer je  bil izhod. Naš vodič je bil 
učitelj zgodovine, geografije in etike Jenő Kosa, 
kar se je poznalo, saj je odlično poročal o vseh 
ogledanih stvareh. Med potjo proti Kobaridu, 
smo ugotovili, d a  je lakota velik mojster in smo 
se ustavili v restavraciji. Opravili smo odlično 
kosilo, samo malo nam je bilo premalo. Sledil je 
ogled Kobariškega muzeja o 1. svetovni vojni. 
Imeli smo možnost spoznati veliko novega in 
zanimivega, vsekakor pa videli, kakšne grozote 
prinaša vojna. Pozorno smo poslušali 
predavanje o 1. svetovni vojni, kako pa ne, saj 
je bil naš vodič zelo strog.
Končno smo dočakali tisto točko našega 
dnevnega reda: sledila je pot na Vršič. Cesta je 
bila zelo ostra in dolga. Na avtobusu je  zopet 
izdajal učence želodec, saj so bili štirje, ki so po 
poti bruhali. Ko smo izstopili iz avtobusa, nas je 
zeblo, saj smo bili na višini 2200 metrov. Na 
sosednjih je bil videti tudi sneg. Tudi mi smo 
našli nekaj snega in takoj smo izkoristili čas za 
kepanje. Bili smo mokri od glave do nog. Dan 
se  je  krepko prevesil v drugo polovico, zato nas 
je pot vodila proti domu. Med potjo smo se 
ustavili v Mc'Donaldsu. Pojedel sem hamburger 
in ga takoj izbruhal, saj je  tudi name vplivala

cesta z Vršiča. Pred šolo so nas čakali starši in 
končno smo se odpravili proti domu.

Mark Bunderla, 8. razred

Iz laboda v petelina

Nekoč je labodja samica valila jajca. Ko se je 
bližal čas, da se mladiči izvalijo, je  vstala in 
pogledala jajca. In videla je, da se eno jajce 
razlikuje od drugih jajc. In prišel je dan, ko so 
mladiči prišli na svet. Iz tistega čudnega jajca se 
pa je izvalilo malo in čudno bitje. Labodji 
mladiči so rasli in prišel je čas, da poletijo. 
Dvignili so krila in poleteli proti nebu. A le 
samo eden je ostal pri tleh. To je bilo tisto grdo 
bitje, ki so ga klicali grdi labod. Ta je imel 
majhna krila, majhen kljun, kratke noge in še on 
je bil majhen. Nekega dne je labodja mama 
peljala svoje mladiče k ribniku da bi se labodji 
mladiči naučili plavat. Tam so srečali mladiče ki 
so bili podobni grdemu labodu. S kokošjimi 
mladiči je prišla še mama kokoš. Potem so pa 
izvedeli, da je po resnici grdi raček majhen 
petelin. In takrat je majhen petelin s svojo pravo 
družino odšel domov. Na tej kmetiji kje so 
živeli je  postal glavni na dvorišču. Okoli njega 
so se zbirale kokoši iz cele domačije in peljal 
jih je potem na travnike in njive. In vsako jutro 
je glasno zakikirikal in prebudil gospodarja.

Adriana Tamaško, 5. razred

Tako smo učenci 4. razreda razmišljali o tem, 
kako bomo ravnali s svojim okoljem 
Skrbno bom ravnala z vodo. Smeti bom metala 
le v koš. Skrbela bom za rastline in živali.

Sara Tamaško

A Teszlek Süveg

A Teszlek Süveg elnyűtt és kimondhatatlanul 
piszkos volt. A „gólyákat” a Roxfort négy 
házába helyezi el: a Griffendélbe, a
Hugrabugba, a Hollóhátba és a Mardekárba. Ha 
a Griffendél házba mész, akkor semmitől sem 
félsz, ha a Hugrabug a házad, akkor békés és 
igazságos vagy. A Hollóhátba olyan gyerekek 
kerülnek, akiknek a tanulás kaland. Ha agyafúrt
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s ravasz vagy, akkor neked a Mardekár való. A 
Griffendélbe kerültek Hermione, Ron és 
Nevil le. Ekkor következett Harry Potter. A 
Teszlek Süveg nagyon sokáig gondolkodott. 
Nem tudott dönteni a Mardekár és a Griffendél 
között. Harry arra kérte, csak a Mardekárba ne 
tegye, ezért a Teszlek Süveg őt is a Griffendélbe 
osztotta be. Ennek Harry nagyon örült.

Kerčmar Dominica

Még egy korShow S.Ö.R.

Az idei tanévben is a Magyar 
Nemzetiségi Művelődési Intézet jóvoltából megnézhettük 
a Diáxínpad 111. évadának bemutatóját a Még egy 
korShow S.Ö.R. című vígjátékot, amit Mess Attila 
rendezett, és amelyben régi kedvenceiteket láthattátok 
újra: Mónit, Márkot, a két Petit, a két Attilát, Alisát, 
Blankát, Zsanát, Denist, Évát, Annát, Misit, Sanj át...
A címben szereplő S.Ö.R. jelentése a következő: 
Shakespeare Összes Röviden. A 17 tagú társulat 
Shakespeare életművét (36 színpadi mű) igyekezett 
színpadra állítani egyetlen estén. Az előadás nyaktörő 
tempójában ízelítőt kaptunk a Hamletből bábelőadásban, 
az Othellót gengszter-rap formában, az Antonius és 
Kleopátrát pedig kabuki táncszínház elemekkel ötvözve. 
Ilyennek láttátok az előadást:

Az előadás sokszor humoros, de néha komoly is volt. 
Nekem nagyon tetszett az előadás. Legjobban a Romeo és 
Júliás része. A szereplők nagyon jól játszották 
szerepeiket. Az is jó volt, hogy a nézőket is bevonták az 
előadásba. A zenészek is kitettek magukért. A koreográfia 
is megnyerő volt. Másoknak is ajánlom. Ha lesz rá 
lehetőségem, többször is megnézem.

Janet

Az előadás nagyon jó és nevetséges volt. Legjobban az 
Othellóről szóló rész tetszett. Nagyon jó volt a zene, a 
színészek nagyszerűen rappeltek. A legjobb alakítást a 
Rómeót alakító színész adta. A foci meccset bemutató 
jelenet is tetszett. A jelenetek közötti „reklámok” is 
nevetségesek voltak.

Dominica

Az előadás nagyon szép volt. Szeretném még egyszer 
megnézni. Nagyon tetszettek a zenés részek. Jó ötlet volt, 
hogy a nézőket is bevonták az előadásba. Arra kértek meg 
egy lányt, hogy sikítson. Amikor ezt megtette, ajándékot 
adtak neki, de a végén mégis elvették tőle mondván, hogy 
ehetetlen.

Rozmari

1. Ez a tárgy lehet bármilyen alakú.
2. Számok vannak rajta.
3. Mutatja az idő múlását.
4 . Falra lehet tenni, kézre vagy asztalra.
5. Be lehet állítani, hogy csörögjön.
6. Van ilyen a mobilon, az autóban is lehet 

bárhol.
7. Bármilyen színű lehet.
8. Világíthat.

Sever Samantha

A macska

Szia, barát, macska vagyok.
És te ki vagy?
Az én nevem Mici.
A te neved Maci?

Nagy a farkam, 
szürkés-barnás.
Puha vagyok, 
gyere hozzám.

Kerčmar Dominica

ČASTNI PREDSEDNIK GZS
ERNEST EŐRY s e  je rodil leta 1936 v kmečki 
družini na Hodošu v Prekmurju. Po osnovni 
šoli, ki jo je  obiskoval v rojstnem kraju, je 
nadaljeval šolanje na srednji kmetijski šoli v 
Rakičanu. V želji po znanju se  je vpisal na Višjo 
agronomsko šolo v Mariboru in jo tudi uspešno 
končal. Kot kmetijski strokovnjak se je najprej 
zaposlil kot direktor Kmetijske zadruge Šalovci, 
nato kot direktor Kmetijske zadruge 
Prosenjakovci in od 1968 do leta 1975 deloval v 
kmetijsko razvojni službi ABC Pomurka v 
Murski Soboti. Od leta 1975 pa do upokojitve je 
bil direktor Tekstilne tovarne v Prosenjakovcih. 
Deloval je v organih občine v Murski Soboti, 
Skupščine Republike Slovenije, veliko let pa je 
sodeloval tudi pri organih madžarske in 
italijanske narodnosti v Sloveniji ter 
mednarodnih povezavah za sodelovanje 
narodov in narodnosti v tem delu Evrope. 
Sodeloval je v organih gospodarskih združenj in 
drugih oblikah asociacij na gospodarskem in 
bančnem področju.
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Posebno neumorno pa je Ernest Eőry deloval v 
gasilski organizaciji, katere član je od leta 1950. 
Bil je predsednik in poveljnik prostovoljnega 
gasilskega društva, sektorski poveljnik in 
podpoveljnik občinske gasilske zveze Petrovci- 
Šalovci. Leta 1966 je postal podpredsednik, leta 
1968 pa je prevzel vodstvo občinske gasilske 
zveze Murska Sobota, ki jo  je vodil do leta 
1998. V tem času je opravil vrsto izobraževanj 
in usposabljanj in napredoval do čina visokega 
gasilskega častnika II. Stopnje. Njegova 
prizadevnost je razširjena na vsa področja 
gasilskega dela, zlasti pa se je angažiral na 
področju množičnega vključevanja ljudi v 
gasilsko organizacijo in pomlajevanja njenih 
vrst. Leta 1984 je bil izvoljen za 
podpredsednika Gasilske zveze Slovenije, leta 
1989 pa za njenega predsednika. Funkcijo 
predsednika Gasilske zveze Slovenije opravlja 
še danes.
Do leta 1992 je  bil član predsedstva Gasilske 
zveze Jugoslavije, kjer je še posebej izpostavljal 
pomen posameznih republik in nasprotoval 
nadvladi ene izmed njih. Prav zaradi teh 
prizadevanj je še danes zelo spoštovan med 
gasilskimi prijatelji nekdanje Jugoslavije. 
Gasilska organizacija je  pod njegovim 
vodstvom prevzemala splošne naloge civilne 
zaščite in reševanja ter tako postala naj večja in 
najpomembnejša sila sistema. Kot taka je 
sposobna ukrepati, ne le pri gašenju in reševanju 
ob požarih, ampak tudi ob naravnih in drugih 
nesrečah, ki v zadnjih letih tako pogosto 
prizadenejo Slovenijo.
Kot predstavnik gasilske organizacije je tudi 
vrsto let deloval v republiškem štabu civilne 
zaščite in v okviru svojih dolžnosti in funkcije 
prispeval k razvoju področja zaščite in 
reševanja, sodeloval pa je tudi pri izgradnji 
sistema za zaščito in reševanje Republike 
Slovenije.
S svojimi nasveti in izkušnjami je mnogokrat 
vplival na razvoj zakonodaje, doktrine in 
nacionalnega programa, tako v fazi zasnove teh, 
kakor tudi pozneje pri realizaciji.
Kot predsednik Gasilske zveze Slovenije je 
največ prizadevanj usmeril v usposabljanje in 
izobraževanje gasilskega kadra kot pogoj za 
uspešno opravljanje gasilskega poslanstva. 
Lahko rečemo, da je  število tečajnikov-

prostovoljnih gasilcev plod načrtovanega in 
vestnega dela na tem področju, nenehnega 
prizadevanja za povečanje usposobljenosti 
kadra za najtežje preizkušnje in zagotavljanje 
tako materialnih kot prostorskih in ostalih 
pogojev za to dejavnost.
V vseh letih njegovega predsedovanja si je 
prizadeval za izboljšanje materialnega položaja 
prostovoljnih gasilčev ter zagotovitev 
primernega statusa operativnih gasilcev. 
Vseskozi je podpiral operativno dejavnost in 
imel posluh za potrebe operativnih gasilcev. 
Prizadeval si je  za spremembe zakonodaje, 
predvsem tiste, ki zadevajo prostovoljne 
gasilceve -  operativce. V času njegovega 
predsedovanja je bilo vseskozi prisotno 
prizadevanje za ohranitev organizacijske 
stabilnosti, pogojev dela prostovoljnih gasilskih 
društev in gasilskih zvez.
Poleg najpomembnejših vprašanj s področja 
prostovoljnega gasilstva pa je tovariš Ernest 
Eőry stalno skrbel za primeren položaj mladine, 
članic in veteranov v gasilskih vrstah. Veliko 
aktivnosti in naporov pa je vlagal tudi v 
ohranjanje zgodovine in kulturne dediščine 
slovenskega gasilstva.
Zelo pomembna pa je njegova vloga na 
mednarodnem sodelovanju. Že pred 30 leti je bil 
pobudnik sodelovanja med obmejnimi gasilci 
Madžarske in Avstrije. Kasneje pa se je to 
razširilo tudi na druge države. Ob osamosvojitvi 
se je veliko angažiral za vključitev Gasilske 
zveze Slovenije v mednarodno organizacijo 
CTIF, v katero pa je bila ta sprejeta leta 1992. 
To sodelovanje je v minulih 10 letih temeljilo 
predvsem na področju operativnega delovanja 
prostovoljnega gasilstva in povezovanja med 
prostovoljnimi in poklicnimi gasilci v okviru 
CTIF. Na njegovo pobudo je bila leta 2002 v 
Sloveniji mednarodna konferenca gasilskih 
organizacij sosednjih držav in Slovaške na temo 
prostovoljno delo in gasilstvo. V letu 2004 je 
bila oblikovana interesna skupina CTIF za 
podonavske države, kateri tudi predseduje.
Za njegovo bogato delo na področju 
mednarodnega povezovanja uživa, ne samo v 
Sloveniji, pač pa tudi izven njenih meja, veliko 
spoštovanje in ugled.

Ludvik Orban
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POLICIJA SVETUJE

SPOŠTOVANI OBČANI:

Policisti s policijskega oddelka Gornji Petrovci 
se zadnje čase srečujemo s povečanim številom 
prijav s terena glede kršitev določil Zakona o 
zaščiti živali. V največ primerih gre za 
ogrožanje s strani psov, k i  jih  lastniki ali 
oskrbniki primemo ne zavarujejo in se ti prosto 
gibljejo po naseljih in ogrožajo druge ljudi. 
Seveda je zakonodajalec glede takih nevarnih 
živali, ki ogrožajo okolico v zakonu predpisal 
tudi denarne kazni, k i jih lahko izvaja tudi 
policija.

ZAKON O ZAŠČITI ŽIVALI ( ZZZiv )
določa odgovornost ljudi za zaščito živali, to je 
zaščito njihovega življenja, zdravja in dobrega 
počutja:

določa pravila za dobro ravnanje z 
živalmi
določa kaj se šteje za mučenje živali in 
katera ravnanja oziroma posegi na 
živalih so prepovedani, 
določa pogoje, ki jih  je treba za zaščito 
živali zagotoviti pri reji živali, prevozu, 
izvajanju določenih posegov in 
poskusov na živalih, zakolu in usmrtitvi 
živali
ureja postopek, pravice in obveznosti v 
primerih, ko gre za zapuščene živali 
določa pogoje za društva, ki na področju 
zaščite živali delujejo v javnem interesu 
ureja nadzorstvo nad izvajanjem tega 
zakona ter kazenske sankcije za kršitelje 
določb tega zakona.

Zaščita živali po tem zakonu je dolžnost vseh 
pravnih in fizičnih oseb, ki so v kakršnemkoli 
odnosu do živali, zlasti pa skrbnikov živali, 
lokalnih skupnosti in države.

NIHČE NE SME BREZ UTEMELJENGA 
RAZLOGA POVZROČITI ŽIVALI 
TRPLJENJE, BOLEZNI ALI SMRTI.

NEVARNE ŽIVALI po tem zakonu so živali, 
ki ogrožajo okolico zaradi svoje 
neobvladljivosti oziroma kažejo napadalno 
vedenje do človeka.

JAVNO MESTO je javni kraj, kot je 
opredeljen v zakonu, ki ureja varstvo javnega 
reda in miru.

Prepovedano je prodajati ali podarjati hišne 
živali osebam mlajšim od 16 let, brez pisne 
privolitve njihovih staršev ali skrbnikov.

Z GLOBO 400 DO 800 EUROV se kaznuje za 
prekršek posameznik, če z ustrezno vzgojo in 
šolanjem oziroma z drugimi ukrepi ne zagotovi, 
da žival ni nevarna okolici!
(ZZZiv 46/3-7 11-2)

Z GLOBO OD 200 DO 400 EUROV se
kaznuje posameznik, če na javnem mestu ne 
zagotovi fizično varstvo psa tako, d a  je ta na 
povodcu. (ZZZiv 46a/3-6 11-3)

To so najpogostejše kršitve s strani občanov na 
območju PO Gornji Petrovci, in v tej zvezi bi 
želeli, da se z določili tega zakona seznanite in 
svoje nevarne živali ( predvsem pse) primemo 
zavarujete, da niso nevarne okolici.

»UVEDBA SCHENGENA«

V mesecu decembru leta 2007 je R Slovenija 
vstopila v območje »SCHENGENA«. Kaj to 
pomeni za državljane, ki živijo na našem 
območju, Vam bomo poskušali prikazati v tem 
članku:

KAJ JE »SCHENGEN«
• odprava mejnih kontrol na notranjih 

mejah med državami članicami 
• poostren nadzor zunanjih meja s tretjimi 

državami nečlanicami ob istočasni 
uvedbi izravnalnih ukrepov za 
zagotavljanje varnosti v notranjosti
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POJMI:
1. NOTRANJA MEJA -  pomeni:

- skupna meja na kopnem, vključno z 
mejami na rekah in jezerih držav članic,
- letališča držav članic, namenjena 
notranjim letom
- morska, rečna in jezerska pristanišča 
držav članic, namenjena rednim 
trajektnim povezavam

2. ZUNANJA MEJA- pomeni
-  meje držav članic na kopnem, vključno z 

mejami na rekah in jezerih, meje na 
morju in letališčih, rečnih in morskih in 
jezerskih pristanišč, pod pogojem, da ne 
gre za notranje meje

3. OSEBE KI UŽIVAJO PRAVICO 
SKUPNOSTI DO PROSTEGA 
GIBANJA:

- Državljani unije in njihovi družinski 
člani

- Državljani tretjih držav -  pogodba med 
Skupnostjo in tretjimi državami

Z uvedbo SCHENGENA je prenehala kontrola 
na notranjih mejah evropske unije. Za naše 
območje ob državni meji z R Madžarsko in z R 
Avstrijo to pomeni, da se kontrola na mejnih 
prehodih več ne izvaja. To pa omogoča tudi 
raznim negativnim strukturam, da brez kontrole 
prihajajo na naše območje predvsem z 
namenom izvrševanja kaznivih dejanj. V 
zadnjem času se pojavljajo razne neznane in 
sumljive osebe, ki prihajajo na naše območje s 
pretvezo, da zbirajo staro železo, prodajajo 
razno poceni blago in pri tem izkoristijo 
nepazljivost občanov ter jih okradejo ali 
ogoljufajo.

Zaradi tega bi ponovno opozorili vse občane na 
našem območju na samozaščitno obnašanje pri 
pojavu takih oseb. Take osebe ne spuščajte v 
stanovanje, saj jim s tem onemogočite, da vas 
oškodujejo. Pri tem bi vas tudi opozorili, da ti 
ljudje ponujajo v prodajo ponarejene aparate 
zelo slabe kvalitete, zato ne nasedajte takim 
nakupom.

KAJ LAHKO STORITE V PRIMERU 
POJAVA TAKIH OSEB:

- takoj pokličite 113 ali 080-1200 
- zabeležite reg. številko vozila s 

katerimi se take osebe vozijo 
- zapomnite si čim več podatkov glede 

zadrževanja in gibanja teh oseb 
ne jih puščati v stanovanje in jim čim 
prej povedati, da z njimi ne želite 
trgovati saj so nekateri zelo vsiljivi 
posebno pri starejših občanih, ki 
živijo sami.

Policiti PO Gornji Petrovci

Svetovni dan zdravja, 2008
Podnebne spremembe vplivajo na zdravje -  moje, tvoje, 

naše ...

Ob letošnjem Svetovnem dnevu zdravja je bila 
posebna pozornost namenjena vplivu podnebnih 
sprememb na zdravje. Generalna direktorica 
Svetovne zdravstvene organizacije je v svoji 
poslanici opozorila na negativen vpliv podnebnih 
sprememb na nekatere osnovne determinante zdravja 
kot so hrana, voda, zrak.
Znanstveniki napovedujejo, da bodo višje 
temperature površja in zraka spremenile globalno 
cirkulacijo zraka in s tem krajevne vzorce vremena v 
vseh letnih časih. K izrazitemu dvigu temperatur 
zgornjih plasti je v zadnjih nekaj desetletjih 
prispeval predvsem človek z emisijami toplogrednih 
plinov. Podnebne spremembe se že kažejo tudi pri 
nas. Študija Inštituta za varovanje zdravja je 
pokazala daje v času vročinskega vala med 2 in 15. 
avgustom 2003 bila umrljivost v Sloveniji povečana 
za 13%. To pomeni, da je v tem času umrlo 81 
Slovencev več kot v povprečju desetih let za to 
obdobje. Škodljive vplive na zdravje ima tudi 
tanjšanje ozonske plasti v zgornjih plasteh ozračja, 
zaradi česar je jakost UV žarkov močnejša, kar se 
odraža v večjem številu raka na koži. Škodljiv je 
tudi prizemeljski ozon, saj previsoke koncentracije 
povzročajo draženje, kašljanje, kihanje, vnetje, 
solzenje. Najbolj ogroženi so dojenčki, mali otroci in 
kronični bolniki.
Ukrepi, ki pa so zelo odvisni od skupinskega dela in 
politične volje, pa tudi od vsakega posameznika, 
lahko upočasnijo globalno segrevanje in pomagajo 
pri prilagoditvi na podnebne spremembe, ki se 
pojavljajo. Že z manjšimi spremembami v našem 
vsakdanu lahko veliko prispevamo k varstvu okolja, 
zato skrbno ravnajmo z odpadki, varčuj mo z
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energijo, pešačimo, kolesarimo, uporabljajmo javna 
prevozna sredstva, skratka ravnajmo varčno.
Na Zavodu za zdravstveno varstvo smo v nedeljo 6. 
4. 2008 na Otoku ljubezni v Ižakovcih ob 
Svetovnem dnevu zdravja organizirali že sedmo 
tradicionalno prireditev. Soorganizatorji prireditve 
so bili: Zdravstveni dom Gornja Radgona, Lendava, 
Ljutomer, Murska Sobota, Splošna bolnišnica 
Murska Sobota, Območno združenje Rdečega križa 
Gornja Radgona, Lendava, Ljutomer, Murska 
Sobota, občina Beltinci, KS Ižakovci, Pomursko 
društvo za boj proti raku, Društvo medicinskih sester 
in zdravstvenih tehnikov Pomurja, Skupine za 
samopomoč.
Na prireditvi smo promovirali zdrav življenjski 
slog. Pohodniki so prišli iz obeh bregov reke Mure. 
Organizirane pohode smo imeli iz Beltinec, 
Spodnjega Krapja, Odranec in Veržeja. Kolesarjenje 
je bilo organizirano iz Murske Sobote, Velike 
Polane in Lipe. Prireditve se je udeležilo cca 700 
ljudi. Program so popestrili otroci iz vrtca Ižakovci 
in učenci Osnovne šole Beltinci. Za pogostitev so 
poskrbele ženske iz lokalne skupnosti. Osrednji 
dogodek je bila že tradicionalna skupna telovadba 
vseh udeležencev pod vodstvom fizioterapevtke. 
Tovrstne aktivnosti in druženje prebivalstva 
prispevajo k dvigu ozaveščenosti in bolj zdravemu 
načinu življenja.

Anica Fujs. dipl. m. s.

NENUJNI MEDICINSKI PREVOZI

Zdravje je človekova naj dragocenejša in 
najpomembnejša vrednota, česar pa se na žalost 
ljudje ne zavedamo vse dotlej, dokler ne 
zbolimo. Takrat vse druge stvari naenkrat 
izgubijo svoj pomen in več ne razmišljamo o 
njih, želimo si edino, da bi bili zdravi.
V severovzhodnem delu Slovenije zaznavamo 
porast številnih bolezni, še posebej rakavih, 
nagnjenosti k srčnemu infarktu in možganski 
kapi.
Ravno zaradi teh zgoraj naštetih dejstev in vse 
večjega števila ljudi, ki so zboleli in potrebujejo 
pomoč, njihovi svojci pa so zaposleni in jim 
zaradi številnih službenih obveznosti in 
prezaposlenosti ne morejo omogočiti 
vsakodnevnih prevozov do bolnišnice v 
Ljubljani, Mariboru ali kje drugje, smo se v želji 
pomagati odločili, da jim  ponudimo možnost 
prevozov do izbrane zdravstvene ustanove.

Smo prvi izvajalci s koncesijo v Pomurju, 
razpolagamo z novim voznim parkom vozil, ki 
so udobna, klimatizirana in opremljena za 
prevoz bolnikov. Prevoze opravljamo od 
bolnikovega doma do bolnišnice in nazaj. 
Omogočamo tudi, da bolnika lahko spremlja 
tudi bližnji sorodnik. Naše usluge so kvalitetne, 
posebne vrline naših voznikov in zdravstvenih 
tehnikov so točnost, skrbnost in korekten odnos 
do bolnikov.
Ko prepeljemo bolnike do bolnišnice, kjer so 
naročeni na kontrolni pregled ali terapijo, jim 
pomagamo pri ureditvi dokumentacije, jih 
pospremimo do sprejemne ambulante, do 
bolniške postelje, skratka ob bolniku smo ves 
čas.

Vsaka oseba, ki plačuje obvezno in dodatno 
zdravstveno zavarovanje, ima pravico do 
prevoza v zdravstveno ustanovo na kontrolni 
pregled ali na zdravljenje. Osebni zdravnik 
svojemu pacientu izda dokument Nalog za 
prevoz, s katerim pacientu pripadajo pravice do 
zanj brezplačnih prevozov.
Bolnikom priporočamo, da nas čimprej 
obvestijo o datumu in uri kontrolnega pregleda 
ali terapije.
Prevoze opravljamo tudi samoplačniško, 
oziroma upoštevamo vse želje bolnikov in 
njihovih svojcev.

NENUJNI MEDICINSKI PREVOZI, 
STANISLAV NEDELJKO s.p., LUKAVCI 64, 
9242 KRIŽEVCI PRI LJUTOMERU, TEL. 02 
5881738, GSM: 041 800 091
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Pred nami je 9. občinski praznik Občine Hodoš. V okviru tega objavljamo program poteka prireditev. 
Küszöbön van a 9. községi ünnep, amelynek programját a folytatásban közöljük

PETEK, 18. julija 2008 

Ob 19 uri Kulturni dom Hodoš

Svečana seja občinskega sveta občine Hodoš

* otvoritev svečane seje in pozdrav 
* slavnostni nagovor župana 
* podelitev priznanj 
* nagovor povabljenih gostov

SOBOTA, 19. julija 2008 

Ob 12 uri Krplivnik

Slovesna otvoritev vaško - gasilskega doma

* pozdravni govor predsednika PGD Krplivnik 
* slavnostni govor župana 
* kulturni program 
* blagoslovitev objekta 
* predaja namenu

Ob 15 uri Vaško - gasilski dom Krplivnik

IX. odprto gasilsko tekmovanje

* 15.30 zbiranje enot
* 16.00 zbor, himna, dvig tekmovalne zastave, 
* 16.05 tekmovanje
* po tekmovanju zbor, raport, razglasitev rezultatov 
in podelitev priznanj, ter spust tekmovalne zastave 
* družabno srečanje

PÉNTEK, 2008. július 18.

19 óra Hodos Kultúrotthon

Hodos község tanácsának ünnepi ülése

* az ünnepi ülés megnyitója és a köszöntő 
* a polgármester ünnepi beszéde 
* az elismerések kiosztása 
* a vendégek felszólalása

SZOMBAT, 2008. július 19.

12 óra Kapornak

A falusi - tűzoltóotthon ünnepi megnyítója

* a kapornaki ÖTE elnökének köszöntő beszéde 
* a polgármester ünnepi beszéde 
* kultúrműsor 
* az épület megszentelése 
* az ünnepi átadás

15 óra Falusi - tűzoltóotthon Kapornak

IX. nyitott tűzoltó verseny

* 15.30 egyesületek gyülekezése 
* 16.00 himnusz, lobogó emelése, raport és ünnepi 
köszöntő 
* 16.05 verseny
* a verseny végén gyülekezés, raport, eredmény 
hirdetés és az elismerések kiosztása, a lobogó leeresztése 
* társaságos találkozó
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Na podlagi 21. člena Zakona o lokalni samoupravi 
(Ur.l.RS, št. 72/1993, 6/1994, Odl.US: U-I-13/94-65, 
45/1994, Odl.US: U-I-144/94-18, 57/1994, 14/1995, 
20/1995, Odl.US: U-l-285/94-105, 63/1995,
73/1995, Odl.US: U-I-304/94-9, 9/1996 Odl.US: U- 
1-264/95-7, 39/1996, Odl.US: U-I-274-95, 44/1996 
Odl.US: U-I-98/95, 26/1997, 70/1997, 10/1998, 
68/1998, Odl.US: U-I-39/95, 74/1998, 12/1999, 
Skl.US: U-I-4/99, (16/1999 popr.), 36/1999, Od.US: 
U-I-313/96, 59/1999, Odl.US: U-I-4/99, 70/2000, 
94/2000, Skl.US: U-I-305-98-14, 100/2000 Skl.US: 
U-I-186/00-10, 28/2001, Odl.US: U-I-416/98-38, 
87/2001-ZSam-1, 16/2002 Skl.US: U-I-33/02-7, 
51/2002-ZLS-L, 108/2003 Odl.US: U-I-186/00-21, 
77/2004 Odl.US: U-I-l 11/04-21, 72/2005,
100/2005-UPB1, 21/2006 Odl.US: U-I-2/06-22, 
14/2007-ZSPDPO, 60/2007, 94/2007-UPB2,
27/2008 Odl.US: Up-2925/07-15, U-I-21/07-18 ter 
6. člena Statuta Občine Hodoš (Ur. 1. RS, št. 136/06) 
je občinski svet Občine Hodoš na svoji 12. redni 
seji, dne 12. junija 2008 sprejel

Predlog

SKLEP
o višini najemnine za uporabo kulturne dvorane 

na Hodošu,
vaško gasilskega doma na Krplivniku, 
vaškega doma Domaföld ter prostorov 

mladinskega doma

1. člen
Višina najemnine za uporabo kulturne dvorane na 
Hodošu znaša:
- za popoldan (do 5 ur): 25 € za občane

50 € ostali uporabniki

- za celi dan: 50 € za občane
70 € ostali uporabniki

2. člen
Višina najemnine za uporabo vaško gasilske dvorane 
na Krplivniku znaša:

- za popoldan (do 5 ur): 25 € za občane
50 € ostali uporabniki

- za celi dan: 50 € za občane
70 € ostali uporabniki

3. člen
Višina najemnine za uporabo vaškega doma 
Domaföld znaša:
- za popoldan (do 5 ur): 15 € za občane

30 € ostali uporabniki

- za celi dan: 30 € za občane
60 € ostali uporabniki

4. člen
Višina najemnine za uporabo prostorov mladinskega 
doma znaša:
- za popoldan (do 6 ur): 15 € za občane

30 € ostali uporabniki

- za celi dan: 30 € za občane
60 € ostali uporabniki

5. člen
Zbrana sredstva iz 1., 2., 3. in 4. člena tega Sklepa se 
namensko uporabljajo za vzdrževanje kulturne 
dvorane na Hodošu, vaško gasilskega doma na 
Krplivniku, vaškega doma na Domaföldu ter 
prostorov v mladinskem domu.

6. člen
Zbrana sredstva iz 1., 2., 3. in 4. člena tega Sklepa se 
nakazujejo po položnici na TRR Občine Hodoš.

7. člen
V ceni ni zajet davek na dodano vrednost.

8. člen
Ta Sklep se objavi v občinskem glasilu Őrség in se 
uporablja takoj po sprejemu.

Številka: 322/2008 - LS Župan Občine Hodoš
Hodoš, dne 17. junij 2008 Ludvik ORBAN, 1. r.
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GRADNJA VAŠKO - GASILSKEGA DOMA NA KRPLIVNIKU
FALUSI - TŰZOLTÓ OTTHON KIÉPITÉSE KAPORNAKON

LIKOVNA KOLONIJA
MŰVÉSZTELEP

SLIKE DOBITNIKOV PRIZNANJ ZA NAJLEPŠE UREJENO DOMAČIJO IN ROŽE 
AZ IDEI ÉV DÍJAZOTT LAKÓHÁZAI ÉS VIRÁGAI

PRIREDITVE OB 500. OBLETNICI PRIMOŽA TRUBARJA
RENDEZVÉNYEK AZ 500. PRIMOŽ TRUBAR ÉVFORDULÓ KAPCSÁN
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POHOD POPOTNIKOV
TÚRÁZÓK

SLOVO MLADOŽENCA OD ROJSTNE VASI 
A VŐLEGÉNY BÚCSÚJA SZÜLŐFALUJÁTÓL
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